
Uchwała Nr XLVII/409/2009
Rady Miasta Starogard Gdański
z dnia 28 października 2009 roku

w sprawie apelu do Ministra Finansów o utrzymanie Oddziału Celnego w 
Starogardzie Gdańskim

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 
2001r.  Nr  142,  poz.  1591 z  późn.  zm.)  oraz  §25 pkt  2,  ppkt  4  uchwały  Rady Miejskiej 
Starogardu Gdańskiego Nr XX/189/2008 z dnia 26 marca 2008r. w sprawie Statutu Gminy 
Miejskiej Starogard Gdański (Dz.U.Woj. Pom. z dnia 8 maja 2008r., Nr 34 poz.1074 ze zm)- 
uchwala się, co następuje:

§ 1

Rada Miasta Starogard Gdański zwraca się z apelem do Ministra Finansów o utrzymanie w 
Starogardzie Gdańskim Oddziału Celnego. Zdecydowanie wyrażamy swój sprzeciw wobec 
likwidacji  tego  Oddziału,  który  dobrze  służy  społeczności  lokalnej  i  wyróżnia  się  wśród 
okolicznych jednostek celnych dużą sprawnością prowadzonych postępowań. Likwidacja tej 
placówki  oznaczać  będzie  wielkie  utrudnienie  dla  mieszkańców  miasta  oraz  Powiatu 
Starogardzkiego. Spowoduje to konieczność dojazdów do innego, oddalonego o kilkadziesiąt 
kilometrów miasta, narażać będzie mieszkańców Powiatu na dodatkowe koszty, stratę czasu  i 
inne komplikacje np. w prowadzeniu działalności gospodarczej. Ponadto zgodnie ze Strategią 
Działania  Służby  Celnej  2007+  administracja  celna  powinna  skutecznie  i  efektywnie 
dokonywać  poboru  należności  celnych  oraz  usuwać  bariery  biurokratyczne  i  wspierać 
konkurencyjność gospodarki.

W  związku  z  powyższym  jako  przedstawiciele  lokalnego  samorządu  mamy  pełną 
świadomość,  że planowana likwidacja Oddziału Celnego spowoduje niepowetowaną stratę 
dla naszego regionu.  Organy władzy publicznej winny być przyjazne obywatelowi, dlatego 
Rada Miasta Starogard Gdański wnosi o zaniechanie  prowadzonych  dotychczas  działań i 
zmianę stanowiska w tej kwestii.

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady Miasta

     Starogard Gdański

        

       Piotr Cychnerski



U Z A S A D N I E N I E

Podjęcie uchwały jest konieczne ze względu na rangę sprawy. Likwidacja Oddziału Celnego 

w Starogardzie przyniesie za sobą trudności i koszty dla mieszkańców, w tym w prowadzeniu 

działalności gospodarczej oraz pomniejszy prestiż naszego miasta. Dlatego reakcja ze strony 

Rady Miasta jest wręcz niezbędna.


